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内容概要

This new text outlines a practical framework for treating both common and uncommon emergencies in the dental
office.  It also promotes an understanding of the many underlying disease states that can precipitate such
emergencies. A wide variety of medical emergencies, ranging from treating a child with an epileptic seizure to
treating a schizophrenic patient, are discussed and illustrated with real-life case scenarios. This logical approach to
diagnosis and treatment of medical emergencies presents a concise review of pathophysiology to support clinical
correlations. Medical Emergencies in Dentistry provides a solid foundation in assessment, problem-based decision
making, and disease that helps clinicians react quickly and decisively when time is of the essence.
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精彩短评

1、对于这种原版的专科书我可是下了很大的决心和勇气才买的。绝对是那种狠一狠心的心态。书很
快就收到的，很好。是SAUNDERELSEVIER这个很权威的出版社的书籍。外国人编的东西和中国人的
还是有很大差别的，他们考虑的东西更多更细一些。在这本书中甚至有一章节专门谈及对于是有宗教
信仰的人急诊处理的一些方法，这个，至少在我目前看过的书中是向来没有被提及过的东西，或许这
种细节在我们看来根本就不屑被列入考虑范围，更不用说是写入书籍中了。决定好好研究这本书，我
想是可以学到很多东西的：）推荐！
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